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Trimsportvereniging OSS “BeFit” Zevenhuizen                    

 
 

Bestuurlijk jaarverslag 2017. 
 
Bestuurssamenstelling. 
 
In de Algemene Ledenvergadering van 31 mei 2017 is afscheid genomen van de bestuursleden Patrick 
van der Ham en Tim van der Elst en zijn benoemd de  - door een op grond van artikel 7 van de statuten 
gedane bindende voordracht door de gymnastiekvereniging “Oefening Staalt Spieren” aangewezen - 
heren Vincent van Ravesteijn en Mark Antonisse, zodat het bestuur gedurende de rest van 2017 als volgt 
was samengesteld:  
 
Voorzitter:   Gerard van de Ham 
Penningmeester:  Vincent van Ravesteijn 
Secretaris:   Henk Hogebrug 
Ledenadministratie:  Mark Antonisse 
 
In de bestuursvergadering van 14 juni 2016 is het volgende rooster van aftreden vastgesteld : 

 
2018: Gerard van der Ham en Henk Hogebrug. 

 
Bestuursvergaderingen. 
 
Er is in 2017 in totaal vier maal door het bestuur vergaderd.  
De vergaderingen vonden bij de bestuursleden thuis, dan wel in dorpshuis Swanla, plaats. Daarnaast is 
nog diverse malen contact geweest tussen de bestuursleden onderling, zowel mondeling als via de e-mail 
en eveneens met de leiding.  
 
Algemene ledenvergadering. 
 
Op 31 mei 2017 is de algemene ledenvergadering gehouden in dorpshuis Swanla. Naast de hierboven 
genoemde bestuursverkiezing werden het jaarverslag en de financiële verantwoording over 2016 
goedgekeurd. Tevens is een nieuwe kascontrolecommissie benoemd. Besloten werd de contributie niet 
aan te passen.  
 
Website Ossbefit.nl 
 
Deze website is in 2017 aangepast aan de veranderde omstandigheden..  

Leiding en lesrooster 

De vereniging had in de eerste helft van het jaar 3 dames en 1 heer in dienst als leiding, te weten de 

dames Lisanne van der Wilt en Caroline van Parys Piergili Mezzaroma Thomas (just-dance en 

aerobic), Lien Dullaart-van Hoven (ouderenfitness) en de heer Harrie Ganzeveld (herentrimgroep).  

Lisanne van der Wilt heeft in februari 2017 aangegeven aan het einde van het seizoen 2016-2017 te 

willen stoppen met het lesgeven in verband met veranderde werkomstandigheden. Zij heeft gezocht 

naar een vervanger en deze gevonden in mevrouw Kirsten van der Meer uit Zevenhuizen, die haar al 

enkele jaren helpt bij de voorbereiding en uitvoering van de jaarlijkse uitvoering van Just Dance. Deze  
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gaf wel aan niet alle lessen te willen blijven geven en ook de aerobiclessen wilde zij liever niet 

verzorgen. 

Kort na de aanvang van het seizoen 2017-2018 is daarom – nadat mevrouw Janine van Eeden 

Petersman enkele aerobiclessen had gegeven – mevrouw Manouk Heemskerk uit Waddinxveen 

aangetrokken voor enkele van de lessen Just Dance en de lessen Aerobicles. 

Op 30 oktober 2017 is voor de Just Dance-groepen een zogenaamde Vriendenles gegeven. Tijdens 

deze les mochten “vrienden” gratis meedoen om kennis te maken. Dit heeft geleid tot een aantal 

nieuwe leden. 

Gedurenden 8 lesuren per week worden nu lessen verzorgd, verdeeld over de gymzaal in de Burg. 

Nederveenlaan, het dorpshuis Swanla aan de Burg. Klinkhamerweg en een zaal in de 

Ontmoetingskerk, Dorpsstraat 106 in Zevenhuizen, te weten: 

- 4 lessen just dance 
o Gr. ¾ basisscholen:         17.50 – 18.40 uur  
o Gr. 5/6(7) basisscholen:        18.40 – 19.30 uur  
o Gr. 7/8 basisscholen:                  19.30 – 20.20 uur  
o Middelbare scholieren groep:           20.20 – 21.10 uur  

- 2 lessen ouderenfitness 
- 1 les aerobic en 
- 1 les herentrim 

Het bestuur heeft zoals gebruikelijk aan het einde van het jaar de leiding een attentie gegeven als 
dank voor de in 2017 verleende diensten. 

Subsidie ouderenfitness 

Op 21 november 2017 is bij het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Zuidplas een 

bezwaar ingediend tegen het concept Subsidiejaarprogramma Sociaal Domein 2018. In dat 

jaarprogramma maakt het college haar voornemen kenbaar een subsidie over 2018 te verstrekken 

van € 1.250,00. Onze vereniging heeft evenwel – gelet op eerder in Zevenhuizen met de wethouder 

gemaakte afspraken - een subsidie gevraagd van € 2.900,00. Het bestuur heeft het college in die brief 

tevens verzocht om een gesprek op korte termijn.  

Op 18 december 2017 hebben voorzitter en secretaris over deze kwestie een gesprek gehad met 

wethouder de heer Van Woudenberg, waarin wij onze grieven nader uiteengezet hebben, om een 

langere overgangstermijn gevraagd hebben en de wethouder het standpunt van de gemeente nader 

heeft toegelicht. 

Uiteindelijk - na de nodige mailwisselingen -  resulteerde dit overleg in een overgangstermijn van 3 

jaren, waarbij in 2021 een (op basis van de huidige gegevens) subsidie resteert van € 1.250,00. 

Tijdens het gesprek met de wethouder op 18 december 2017 deelde deze mede dat de vereniging 

geen subsidie heeft aangevraagd voor het jaar 2017. Onze voorzitter antwoordde, dat dit wellicht het 

gevolg was van bestuurswisselingen. Onderzoek van archief en mailwisseling en navraag bij de 

toenmalige penningmeester wijst uit, dat deze aanvraag wel is gedaan. Bewijs daarvoor in de vorm 

van verzend- dan wel ontvangstbewijs is er echter niet. Op 31 januari 2018 heeft ons bestuur derhalve 

een brief gezonden aan de gemeente met het verzoek dit subsidieverzoek alsnog ter hand te nemen. 

Dit heeft er toe geleid, dat de gemeente alsnog subsidie verstrekt over 2017, maar dat de 

overgangstermijn van 3 jaar naar het lagere subsidie al in 2017 ingaat. 

Samenwerking met de gymnastiekvereniging “Oefening Staalt Spieren” 

Ook in 2017 is op regelmatige tijdstippen overleg gevoerd met de gymnastiekvereniging “O.S.S.”, de 

vereniging waaruit de trimvereniging in 1994 is voortgekomen. Samengewerkt wordt op het gebied van de 
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ledenadministratie en contributie-inning. Tevens is ook over de overdracht van het oud-archief van beide 

verenigingen overleg gevoerd. 

Verdere activiteiten 

In 2017 is daarnaast georganiseerd: 

- Uitvoering Just Dance 

- Gourmetavond met de leden en hun partners  

- Vriendenles Just Dance 

- Traditionele oliebollen na afloop van de herentrim rond oud en nieuw 

- Sinterklaas 

- Grote club-actie 

Oud-archief. 

In 2016 is gestart met de overdracht van het oud-archief van de vereniging - tezamen met het oud-archief 

van de gymnastiekvereniging “Oefening Staalt Spieren” - aan het Streekarchief Midden-Holland (SAMH) 

te Gouda. Het oud-archief was opgeslagen bij het lid de heer Cors van Dorp op de stalzolder. Dit is in 

2016 overgebracht naar de secretaris en deze heeft dit archief gesorteerd en geïnventariseerd. Overleg is 

gevoerd met het SAMH over de overdracht en de vorm waarin deze overdracht zal plaatsvinden. Besloten 

is tot overdracht in eigendom, onder de voorwaarden dat aan de publicatie van persoonsgegevens een 

termijn wordt verbonden van 25 jaar en dat het gedigitaliseerde archief tevens beschikbaar zal worden 

gesteld aan de Stichting Oud Zevenhuizen-Moerkapelle. De werkelijke overdracht aan SAMH zal in 2018 

plaatsvinden. 

De overdracht van bekers, vaantjes, turnkledij, foto’s enz. heeft op zaterdag 26 november 2016 

plaatsgevonden aan voorzitter de heer Pim van der Zalm van de Stichting Oud Zevenhuizen-Moerkapelle. 

De overdracht van het oud archief van beide verenigingen aan het Streekarchief heeft uiteindelijk op 26 

maart 2018 plaatsgevonden. 

Ledental. 

Het aantal leden van de vereniging heeft zich gestabiliseerd. In totaal zijn er op het moment van 

schrijven van dit jaarverslag 106 leden, terwijl dat aantal tijdens de algemene ledenvergadering in 

2017 104 bedroeg.  

Dankzegging. 

Het bestuur van “Be fit”  wil de leiding en verder iedereen bedanken voor de inzet en uren die aan de 

organisatie zijn besteed. 

Zevenhuizen, maart 2018. 

Bestuur OSS “Be Fit” 

De secretaris,   De voorzitter, 

H. Hogebrug   G.N.G. van der Ham 

 

 

 


